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� Carles Pàramo és alcal-
de de Roses des del 1993, i
en aquest moment governa
amb majoria absoluta.

–Pensa revalidar la
majoria absoluta?

–«Ens enfrontem a les
eleccions amb optimisme i
sentim que tenim el suport
de molta gent. A més, ens
afavoreix el moviment de
llistes dels últims dies per-
què provocarà una partici-
pació important, i amb una
participació alta podem re-
validar tranquil·lament la
majoria absoluta. Som
l’única força de debò inde-
pendent i la nostra prioritat
és Roses.»

–En cas que calguin,
preveu pactes?

–«El que em preocupa
és la inestabilitat i que Ro-
ses caigui en un desordre
total, un pacte estrany en-
tre les llistes que apareixen
en contra de CiU i del pro-
grés que ha fet al poble
l’equip de govern actual.
CiU té experiència d’ha-
ver governat amb el PSC,
el PP i ERC i només els re-
publicans van governar
amb nosaltres. CiU té cul-
tura de pacte. A mi em pre-
ocupa un pacte de tots con-

tra Pàramo. No els mouen
ideals, sinó interessos.»

–A la llista indepen-
dent que s’ha presentat
hi ha gent de CiU. Els
perjudica?

–«El que fa és aclarir si-
tuacions. Els militants de
CiU que estan en aquella
llista ja no ens van votar en
les últimes municipals i els
nostres militants han dit
que ja era hora que es tra-
guessin la careta. Per tant,
no crec que ens perjudiqui.
Si de cas perjudicarà els
del meu voltant, a la dreta i
a l’esquerra, excepte ERC,
que no crec que estiguin
dins d’aquest tema.»

–Una valoració del
mandat?

–«Aquest ha estat un
mandat de culminació
d’uns objectius marcats
que eren recuperar les ur-
banitzacions i també fer
grans obres d’infraestruc-
tures: parlo del passeig
marítim, la recuperació de
la Ciutadella i el castell, la
riera coberta i el port es-
portiu. A partir d’ara Ro-
ses pot dedicar tots els es-
forços a treure profit social
de les infraestructures fe-
tes, sobretot en esport i en-
senyament.»

–Què pensa de la po-
lèmica pel pla general?

–«La polèmica ha estat
amb l’oposició, però al po-
ble de Roses no hi ha hagut
contestació social a part de
quatre especuladors em-
prenyats. I el mateix ha
passat amb el pla especial
del port i la planta de file-
tejat. Al poble tothom fa
costat al pla urbanístic.»

–Projectes de futur?
–«Tenim sobre la taula

un conveni amb la coope-
rativa Pi i Sunyer, titular
del geriàtric, per posar en
comú unes finques i hem
acordat que l’Ajuntament
entri com a soci de la co-
operativa. Volem fer un
centre de dia i habitatges
per a les persones grans.
També l’escola Montser-
rat Vayreda. No fem pro-
postes, sinó que són coses
que ja estan en marxa. Vo-
lem tornar a governar i in-
augurarem moltes coses.»

–Com defineix la can-
didatura de CiU?

–«Les persones de la
nostra llista són gent im-
plicada al poble i que no
necessiten l’Ajuntament
per treballar per Roses. A
més, complíem la paritat
abans que fos per llei.»

Pàramo afronta les eleccions amb l’optimisme de sentir el suport del
poble de Roses tot i que tem un pacte per fer-lo fora de l’alcaldia

«Volem revalidar la majoria
absoluta després d’un mandat
de culminació de projectes»

Carles Pàramo. Actual alcalde de Roses i candidat per CiU

MAR VICENTE

� Plaça de la Pau. Carles Pàramo, de 57
anys, casat i amb dos fills, ha escollit
aquesta plaça per fer la fotografia perquè
considera que hi ha moltes menes de vio-

lència: «M’han intentat matar a pessiga-
des», diu. La seva feina des dels 16 anys
ha estat vinculada a la banca i ha estat lli-
gat a la vida associativa. / MANEL LLADÓ.

� La decisió d’Albert Ser-
rats de no presentar-se a la
reelecció, després de dotze
anys consecutius com a al-
calde, deixa un panorama
molt obert en la lluita per
l’alcaldia de Bordils, per
la qual competiran tres
candidatures.

Narcís Pou, que en els
passats comicis va ser el
número 2 del Grup Inde-
pendent per Bordils-Pro-
grés Municipal (GIpB-
PM), encapçalarà ara, com
a independent, la llista de
Convergència i Unió. Pou
lidera una llista força reno-
vada, que afronta el repte
de repetir la majoria, però
ho farà sense «posar-se
pressió». El GIpB-PM té
com a cap de llista Manela
Blázquez, que pren el re-
lleu de Mònica Geronès.
Blázquez afirma que el seu
grup afronta les eleccions
amb una candidatura

«molt cohesionada».
L’únic candidat que repe-
teix és Salvador Carreras,
que fa quatre anys ja va ser
l’alcaldable per Gent per
Bordils-Associació Muni-
cipal-ERC (GpB-AM-
ERC). Carreras assegura
que el fet que Serrats no es
presenti es pot comparar a
posar «el comptador a ze-
ro».

La reforma del nucli an-
tic de la població, de la
qual ja s’ha executat la pri-
mera fase i en queden dues
més per tirar endavant, i
les mesures per evitar les
inundacions al municipi
provocades per les aigües
pluvials seran els dos te-
mes prioritaris que centra-
ran les campanyes electo-
rals dels tres partits. GpB-
AM-ERC també incidirà
en la necessitat de fer un
hotel d’entitats i en la crea-
ció d’una zona d’esports i
lleure.

1999 2003

Composició de l’Ajuntament

CiU 9
529

Cens: 1.066

Alcalde:
Albert Serrats Llach (CiU)

Alcalde:
Albert Serrats Llach (CiU)

Cens: 1.087

GB-ERC
-AM 2

164

GipB-PM 2
223

CiU 5
433

Serrats no es presenta a la
reelecció i es dibuixa un
nou panorama molt obert

l’anàlisi de Bordils

MARTÍ AYATS

ELS CANDIDATS

LES CLAUS

Horitzó obert
� L’absència d’Albert

Serrats, després de
tres mandats amb
majoria, deixa oberta
la porta a una nova
correlació de forces
entre les tres
candidatures

Inundacions
� La necessitat del

desviament de les
aigües del torrent de
Sant Pere, que
provoquen
inundacions quan
plou, és la gran
actuació pendent

MANELA BLÁZQUEZ (GIpB-PM)
� 40 anys. És advocada. En les darreres

eleccions va ser la número 3 de la
candidatura i actualment, des del gener,
és regidora a l’oposició.

NARCÍS POU (CiU)
� 39 anys. És pagès. En l’últim mandat

va ser regidor pel Grup Independents
per Bordils-Progrés Municipal
(GIpB-PM).

SALVADOR CARRERAS (GpB-AM-ERC)
� 53 anys. És cap de magatzem d’una

empresa de manipulats de paper.
Regidor a l’oposició i portaveu del seu
grup municipal.

LLAGOSTERA

Un entrenador
demana el vot per
a CiU perquè diu
que posarà gespa
artificial al camp
� Oriol Alsina, entre-
nador de futbol del pri-
mer equip de la UD Lla-
gostera, va explicar ahir
que dirigirà una carta
als pares dels nens que
juguen a futbol perquè
donin el vot a CiU,
«l’únic» partit polític
que es compromet a po-
sar gespa artificial al
camp de futbol, segons
afirma. Alsina va mani-
festar: «El PSC no ens
ho garanteix, ERC no
ens ha dit res i amb ICV
no cal parlar-hi perquè
no hi creu.» L’alcalde,
Lluís Postigo, afirma
que el projecte per a la
gespa artificial s’està
tramitant i és una prio-
ritat del seu programa si
és que no es pot fer
aquest any, i argumenta
que la UD Llagostera
no li ha fet arribar
aquesta queixa. Postigo
qualifica d’«indignant»
el fet que «s’utilitzi
l’entitat amb finalitats
electorals». / M.B.

SALT

El regidor de Salt
Antonio González,
alcaldable pel PP
� Antonio González,
regidor del grup muni-
cipal del PP a Salt, en-
capçalarà la llista en les
pròximes eleccions,
després que l’actual
número u, Pedro Gon-
zález, no es torni a pre-
sentar. El número dos
l’ocuparà Licesio Nú-
ñez. / M.B.

GIRONA

La CUP reclama
una nova xarxa
de carrils bici
� Una nova xarxa de
carrils bici més funcio-
nal i segura, sense es-
pais inconnexos ni bar-
reres. Aquesta és una de
les propostes de la
CUP, que aposta per re-
dissenyar la xarxa ac-
tual, impulsar una bos-
sa d’aparcaments per a
bicicletes, punts de llo-
guer de bicicletes i
posar en marxa un pla
per recuperar bicicletes
del dipòsit de vehi-
cles. / D.B.
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